
  

 

  Kreds 10 Trekantområdet 

 

I denne sag 
Jørn F Andersen (Jønne) 
Sekretær Trekantområdet (kreds 10) 
Tågerupvej 42, 6560 Sommersted 
Tlf.: +45 74 50 42 63 Mobil 22 84 86 63 - Mail: jfa@adr.dk 
 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 1 
den 03/05 2021 kl. 0930 

hos Flemming Thomsen, Koldingvej 14 6580 Vamdrup 

 
  

Til stede: Bent Holgersen 

                Flemming Thomsen 
                Per Brinck 

                Astrid Jørgensen 

                Rose Henriksen 
                Peer Høgsberg var der afbud fra 

 

1. Årsmøde (repræsentantskabsmøde) 2021 
Vi har aftalt, at holde årsmødet i Kongernes Jelling mandag den 21. juni kl. 1900. 

Vi besluttede, hvem der skal opfordres til at blive medlemmer af repræsentantskabet. 

Vi var opmærksom på, hvilke kommuner vi var svagt repræsenteret. 

Vi udsender også indkaldelse til det ”gamle” repræsentantskab. 

Ved sidste årsmøde valgtes vi alle, således at alle er på valg i år. 

 

Bent Holgersen Modtager ikke genvalg 

Flemming Thomsen  

Jønne  

Astrid Jørgensen  

Rose Henriksen Modtager ikke genvalg 

Per Brinck  

Peer Høgsberg  

  

 

Det er indtrykket, at Friluftsrådets nye direktør Winnie Grosbøll vil deltage, og desuden bør vi 
ikke glemme at invitere vor repræsentant i hovedbestyrelsen, Mogens Kirkeby. 

  

3. Nyt fra Friluftsrådet.  

Friluftsrådets generalforsamling skulle have været afholdt den 28. april. Om den igen er udsat, 

vides ikke. 

 

4. Regionsudvalget  
Regionsudvalget afholdt virtuelt møde den 21/03-2021 

Der er indkaldt til møde 9. juni 

 

5. Bestyrelsesseminar 

Den 3. oktober havde vi bestyrelsesseminar på Munkebjerg, 

 

6. Den nye struktur. 
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Vi drøftede den nye struktur. 

 

7. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter.  

7.1 Kolding kommune:  

7.1.1 Grønt råd for Kolding kommune. Ingen bemærkninger 

7.1,2  Hylkedalen – Trail center: indvies den 4. maj – ifølge JV i dag har unge holdt fest der de 
seneste dage og ydet hærværk på den nye bygning – skandaløst!  

7.1,3     Kongeåsti: Der er bevilliget kr. 200.000 til Kongeåstien. 

7,1,4  Skamlingsbanken: Indvies på min fødselsdag den 12. maj 
7,1,5 Troldhedestien: Denne er også blevet færdiggjort med nye faciliteter ved Dybvadbro. 

7.1.6.    Stier ved Drejens: Der har været meget run på, således den er blevet delvis lukket for biler. 

7.1.7 Solkær enge: Ny sti og en ekstra bro er blevet etableret. 
   

7.2    Vejle kommune  

7,2,1   Ridestier: Rose kunne berette, at en ny gruppe arbejder på stier fra Brejning til Randbøl.  

7.2.2   Bestyrelsen og Rådet for Vejle Ådal og Fjord. Ingen bemærkninger. 

7.2.3   Miljø Forum: Ingen bemærkninger. 
7.2.4   Egtved pigens grav:  Vi drøftede den store aktivitet, som der havde været med det nye 

stiforløb, således Vejle kommune har været nødt til at lukke den igen – de stykker af stien, 

hvor det er Naturstyrelsen, som ejer dette er fortsat åbent for publikum. 

    

7.3       Fredericia kommune  

7,3,1    Grønt aktivitetsråd/Frivillig i naturen/affaldsråd: Ingen bemærkninger. 

 7.3.2   Fredningssagen Trelde Næs: Er udsat grundet CORONA. 

 
 

 7.4   Vejen kommune  

7.4.1   Møde i Grønt Råd  

Bent omtalte virtuelt møde 12. april. 
 
7.6 Billund kommune.  

7.6.1 Naturstrategi og grønt råd: Ingen bemærkninger. 

                

8. Tværkommunale aktiviteter  

8.1 Hjortevildtgruppen: Ingen bemærkninger. 

8.2 Skovrådet:  Ingen bemærkninger.  
8.3 Blå flag og grønt flag. Flemming havde fået 3 invitationer. 

 

9. Eventuelt næste møde: Aftalt den 10. juni 

 

TAK for husly og forplejning til Flemming og hustru. 
 

Referat: Jønne 

 
  

 


